
           

 

    

 

 

 

 

 

 

 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nieuwsbrief 

Cebtru 

 

 

 

 Vervolg 

De verdere uitwerking van het plan is in voorbereiding. De eerste schetsen zijn inmiddels gemaakt. Omdat we in veel straten werkzaamheden 

moeten verrichten willen we de schetsen gefaseerd aanbieden. Dit maakt het overzichtelijker. Omdat het parkeeronderzoek nog niet afgerond is 

kan het zijn dat sommige schetsen later nog bijgesteld moeten worden. In verband met de voortgang willen we toch vast verder gaan met de 

uitwerking. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nieuwsbrief 13 

Cebtru 
Palmstraat – Lotusstraat - Jasmijnstraat -  Klimopstraat 

Informatieavond 
De asfaltverharding in de Palmstraat, Lotusstraat, Jasmijnstraat en Klimopstraat is van slechte 

kwaliteit. Deze wordt vervangen door straatstenen. Ook de trottoirs en parkeerstroken krijgen 

een opknapbeurt.  

Op 30 november jl. heeft er een informatieavond plaatsgevonden voor de bewoners van deze 

straten. De belangstelling voor de informatieavond was goed. Diverse bewoners waren hierbij 

aanwezig. Tijdens de avond zijn enkele opmerkingen op het ontwerp gemaakt. Er is onder andere 

gesproken over de bomen, het parkeren en de hondenuitlaatvoorziening. Over een aantal zaken 

zal via de nieuwsbrief nog terugkoppeling plaatsvinden. 

In grote lijn blijft het ontwerp gehandhaafd. 

 

 

Duurzaamheid 
Tijdens de informatieavond is nog even 

stilgestaan bij duurzaamheid. Binnen het 

project kijken we naar mogelijkheden om 

het regenwater wat op de straten valt af te 

koppelen. Daarnaast wordt de nieuwe 

verlichting van LED verlichting voorzien. Ook 

bewoners kunnen zelf iets doen met 

duurzaamheid. De gemeente wil volgend 

jaar een project starten met betrekking tot 

zonnepanelen en een project “tegel er uit, 

plantje er in”. Ook het minder verharden van  

de tuin, het gebruik van een regenwaterton 

en het isoleren van de woning draagt bij aan 

duurzaamheid. 

 

Vervolg 
Allereerst willen we iedereen bedanken voor de inbreng. Naar aanleiding van de 

gemaakte opmerkingen kan het ontwerp op een paar details bijgesteld worden. 

Vervolgens werken we de plannen technisch uit. Het uiteindelijke ontwerp 

wordt formeel vastgesteld door de commissie Ruimte. We verwachten dat het 

ontwerp in de commissievergadering van februari/maart 2018 geagendeerd 

wordt. De commissievergaderingen zijn openbaar. Het is mogelijk om 

voorafgaand aan de vergadering in te spreken. Te zijner tijd ontvangt u hier 

informatie over. 

Nadat het ontwerp is vastgesteld en uitgewerkt besteden we het werk aan. De 

verwachting is dat we in het tweede of derde kwartaal van 2018 daadwerkelijk 

starten met de werkzaamheden. Voorafgaand volgt nog een informatieavond 

waar we een toelichting geven over de fasering en werkwijze van de aannemer. 

 

 

 
 
 
 


